
Školská rada při ZŠ Holýšov 

 

Zápis ze zasedání konaného dne 12. 2. 2015 
 

 

 

Přítomni: Mgr. Jindřiška Ondrášiková, Ing. Petra Lavičková, Mgr. Jitka Korelusová, 

Mgr. Jana Ondrášiková, Bc. Helena Marková, Ing. Jan Bostl 

 

Hosté:  Mgr. Ivana Sedláková, ředitelka ZŠ 

 

 

Program jednání dle pozvánky: 

 

1. Jednací řád 

2. Volba předsedy školské rady 

3. Schválení následného programu dle návrhu nového předsedy školské rady 

4. Jednání školské rady dle schváleného následného programu 

 

 

1. Jednání ŠR zahájila ředitelka ZŠ Mgr. Ivana Sedláková. Seznámila přítomné 

s legislativou spojenou s jednáním a posláním školské rady. Odpověděla na některé 

organizační dotazy nově zvolených členů školské rady a seznámila přítomné s průběhem 

prvního jednání. Dále představila přítomným návrh jednacího řádu školské rady pro nové 

volební období. 

Člen školské rady ing. Jan Bostl přednesl protinávrh jednacího řádu a požádal členy 

školské rady o jeho prostudování a o vznesení návrhů na jeho úpravy. Ředitelka školy, 

Mgr. Ivana Sedláková vedla diskusi o tomto protinávrhu a po úpravách nechala hlasovat 

o upravené verzi. 

Výsledná verze jednacího řádu je nedílnou součástí tohoto zápisu a byla schválena hlasy 

všech členů školské rady. 

 

 

2. Dle nově schváleného jednacího řádu ředitelka školy vznesla dotaz, zda navrhuje někdo 

z přítomných jiný způsob volby předsedy než veřejným hlasováním. Člen školské rady 

ing. Jan Bostl navrhl hlasovat tajně, aby nikdo z přítomných či veřejnosti nemohl 

v budoucnu napadnout výsledek hlasování z důvodu ovlivnění příbuzenským vztahem 

některých členů školské rady. Návrh byl schválen hlasy všech členů školské rady. 

Tajným hlasováním s počtem 4 hlasy byla zvolena předsedkyní školské rady Mgr. 

Jindřiška Ondrášiková, druhý v pořadí, s počtem 2 hlasy, se umístil ing. Jan Bostl. 

 

 

3. Ředitelka školy, Mgr. Ivana Sedláková pogratulovala nově zvolené předsedkyni 

Mgr. Jindřišce Ondrášikové a předala jí řízení zasedání. Předsedkyně poděkovala 

přítomným za projevenou důvěru a nechala hlasovat o návrhu následného programu 

zasedání v tomto znění: 

1. Volba zapisovatele 

2. Distribuce kontaktů na jednotlivé členy školské rady 

3. Volební řád pro volbu členů školské rady 

4. Rozpočet ZŠ pro rok 2015 
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5. Koncepce rozvoje školy 2015-2019 

6. Různé 

 

Návrh programu byl schválen všemi hlasy členů školské rady. 

 

 

4.  Jednání dále probíhalo dle schváleného následného programu. 

 

4.1. Předsedkyně navrhla jako zapisovatele pro celé volební období člena školské rady 

ing. Jana Bostla. Návrh byl odsouhlasen všemi hlasy členů školské rady. 

 

 

4.2. Předsedkyně pověřila zapisovatele, aby shromáždil kontakty na všechny členy školské 

rady a rozeslal je jednotlivým členům elektronickou poštou. 

 

 

4.3. Předsedkyně představila členům svůj návrh volebního řádu pro volbu členů školské rady 

a dále pak návrh vypracovaný panem místostarostou města Holýšov,  

Mgr. Bc. Kamilem Františkem Šeflem, a konstatovala, že jeho verze je v některých 

bodech v rozporu s platnou legislativou. Navrhla tedy členům školské rady pověřit 

předsedkyni školské rady, Mgr. Jindřišku Ondrášikovou k projednání nového volebního 

řádu pro volbu členů školské rady, dle jejího návrhu, v radě města Holýšov.  

 

Návrh byl schválen všemi hlasy členů školské rady. 

 

 

4.4. Návrh rozpočtu byl členům školské rady zaslán ředitelkou ZŠ společně s pozvánkou na 

zasedání. Školské radě nepřísluší schvalovat rozpočet ZŠ, nicméně by měla mít možnost 

se k němu vyjádřit, popřípadě navrhnout zřizovateli některé úpravy v rozpočtu. 

Člen školské rady Ing. Jan Bostl vznesl požadavek na řešení bezpečnosti dětí čekajících 

na autobus před školou a zmínil se o nevhodném chování některých dětí před budovou 

školy. Ředitelka školy vysvětlila, že dle platné legislativy chování dětí před školou není 

možné postihovat podle školního řádu a z pozice školy není možno s tím cokoliv dělat. 

Řešením by mělo být vybudování přístavby vrátnice před budovou školy, kde by mohly 

čekat na autobus dojíždějící děti, popřípadě někteří rodiče. Toto řešení by mělo splňovat 

podmínky zabezpečení školních zařízení, které budou zřejmě nastaveny ministerstvem 

školství, vzhledem k událostem minulých týdnů a měsíců v jiných školních zařízeních. 

Členové školské rady se shodli na podpoře tohoto řešení a navrhují zřizovateli zanést do 

rozpočtu školy jak nutné opravy na zařízení a budovy školy (viz příloha návrhu 

rozpočtu), tak i vybudování této přístavby z důvodu řešení situace před budovou školy po 

skončení vyučování. 

 

 

4.5. Ředitelka školy požádala členy školské rady, aby vzali na vědomí navrhovanou koncepci 

rozvoje školy a pokud možno co nejdříve vedení školy předali připomínky k zapracování. 

Předsedkyně pověřila všechny členy školské rady, aby do 16. 3. 2015 odeslali 

elektronickou poštou ředitelce školy připomínky ke koncepci rozvoje školy pro roky 

2015-2019 k zapracování. 
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4.6. Různé 

 

 

4.6.1. Předsedkyně školské rady, Mgr. Jindřiška Ondrášiková, navrhla, aby všechny stížnosti 

rodičů byly nejdříve projednány s ředitelkou školy a v případě nutnosti byly následně 

projednány školskou radou. S návrhem všichni přítomní souhlasili. 

 

 

4.6.2. Členové školské rady Bc. Helena Marková a ing. Jan Bostl požádali ředitelku školy Mgr. 

Ivanu Sedlákovou o zřízení emailové schránky pro náměty, poznámky a stížnosti rodičů 

srada@zsholysov.cz a její zveřejnění na stránkách školy. 

 

 

4.6.3. Předsedkyně, Mgr. Jindřiška Ondrášiková, vznesla dotaz na paní ředitelku ohledně 

postihů za nesplnění či zapomenutí domácího úkolu žáky. Paní ředitelka společně se 

členy školské rady z řad pedagogických pracovníků Mgr. Janou Ondrášikovou a Mgr. 

Jitkou Korelusovou vysvětlila přítomným, že za chybně splněný, či zapomenutý domácí 

úkol nehrozí žákům žádný postih, nicméně to neznamená, že by žáci společně s rodiči 

měli domácí úkoly ignorovat, neboť se jedná o nezbytnou součást výuky. V případě, že 

rodiče zaznamenají nějaký postih z řad učitelů za nesplnění domácího úkolu, je nutno se 

ihned obrátit na ředitelku školy s uvedením, o kterého učitele se jedná a kdy k tomu 

došlo. 

 

 

4.6.4. Členka školské rady ing. Petra Lavičková vznesla požadavek na možnost zdravějšího 

stravování ve školní jídelně. Chápe omezení daná legislativou i spotřebním košem, 

nicméně žádá o možnost prověření, zda by přece jenom některé suroviny nemohly být 

nahrazeny zdravějšími. Členka školské rady Bc. Helena Marková připomněla, že problém 

je hlavně ve špatných stravovacích návycích dětí a velice často, když je zařazeno do 

jídelníčku například čerstvé ovoce, toto končí poházené v okolí budovy školy. Jedná se 

tak o značné plýtvání. Ředitelka školy, Mgr. Ivana Sedláková, ujistila ing. Petru 

Lavičkovou, že školní jídelna se svými omezenými možnostmi dělá, co může, aby 

zajistila žákům zdravé stravování, a navrhla členům školské rady možnost navštívit 

školní jídelnu a přesvědčit se o jejích kvalitách. Zájem o tuto nabídku projevil i člen 

školské rady ing. Jan Bostl a společně s ing. Petrou Lavičkovou budou v tomto směru 

paní ředitelku kontaktovat. 

 

 

 

Další náměty do různé nebyly vzneseny. Předsedkyně Mgr. Jindřiška Ondrášiková 

poděkovala přítomným za účast a jednání ukončila. 

  

 

mailto:srada@zsholysov.cz
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Usnesení: 

 

1. Školská rada při Základní škole Holýšov schvaluje Jednací řád školské rady. 

 

2. Školská rada při Základní škole Holýšov zvolila na následující volební období 

za předsedkyni školské rady Mgr. Jindřišku Ondrášikovou a zapisovatele ing. Jana Bostla. 

 

3. Školská rada při Základní škole Holýšov pověřuje předsedkyni školské rady, 

Mgr. Jindřišku Ondrášikovou, k předložení svého návrhu volebního řádu pro volbu členů 

školské rady zřizovateli. 

 

4. Školská rada při Základní škole Holýšov žádá zřizovatele Základní školy Holýšov 

při sestavování a schvalování rozpočtu školy k přihlédnutí ke všem bodům přílohy návrhu 

rozpočtu, zvláště pak k vybudování přístavby vrátnice. 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Jan Bostl       Mgr. Jindřiška Ondrášiková 

  zapisovatel        předsedkyně ŠR 


